
 
 

 

 

 

ARTIKEL 43 VRAGEN: Overleg met Enexis over uitbreiding straatkasten in 

verband met netcongestie 

 
Per e-mail 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Brunssum 
Postbus 250 
6440 AG BRUNSSUM 
 
Onderwerp: Schriftelijke vragen van BBB-Lijst Palmen inzake overleg met Enexis over uitbreiding  
                       straatkasten in verband met netcongestie 
 
Brunssum, 28 februari 2025. 
 
Geacht college, 
In het kader van de energietransitie, de verdere verduurzaming en elektrificering van het net breidt 
Enexis het aantal straatkasten, stroppenkasten en verdeelkasten in de gemeente uit. Hoewel deze 
kasten noodzakelijk zijn voor de versterking van het elektriciteitsnet en de aanpak van netcongestie, 
kunnen ze ook invloed hebben op de leefomgeving. 
 
Deze kasten zijn grotendeels vergunningsvrij, waardoor plaatsing zonder directe inspraak van 
omwonenden of de gemeente kan plaatsvinden.  
Dit kan leiden tot ongewenste situaties, zoals: 

• Belemmering van bereikbaarheid (bijvoorbeeld een woning of oprit die moeilijker 
toegankelijk wordt); 

• beïnvloeding van het gevoel van veiligheid (bijvoorbeeld door een verslechterd uitzicht of 
schuilplaatsen voor kwaadwilligen); 

• verloedering van de openbare ruimte (bijvoorbeeld als plek voor wildplassen of 
afvaldumping). 

 
Daarom heb ik de volgende vragen aan het college: 

1. Is de gemeente momenteel in overleg of in overleg geweest met Enexis over de uitbreiding 
van straatkasten en de ruimtelijke inpassing ervan? 

2. In hoeverre heeft de gemeente inspraak in de locaties waar deze kasten worden geplaatst? 
3. Ziet het college mogelijkheden om, ondanks de vergunningsvrijheid, in samenspraak met 

Enexis richtlijnen op te stellen over de plaatsing? 
4. Wordt er gecommuniceerd met inwoners over de komst van deze straatkasten en mogelijke 

effecten op hun directe woonomgeving? 
5. Kan de gemeente bevorderen dat straatkasten worden ontworpen of ingepast op een manier 

die overlast en verloedering voorkomt, bijvoorbeeld door betere ruimtelijke afstemming of 
creatieve aanpassingen zoals groene bekleding of kunst? 

 
Ik zie uw antwoorden binnen de daarvoor gestelde termijn met belangstelling tegemoet. 

L.J.H. Snackers, Fractie BBB Lijst Palmen. 


